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Udvalget for Landdistrikter og øer

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af ULØ spørgsmål nr. 107, alm.

del. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt.

Spørgsmål nr. 107:
Mener ministeren, at det ville øge beskæftigelsen i landdistrikterne, hvis der indføres en kilobaseret
afgift på kvælstofudledning fra dansk landbrug?

Svar:
Til brug for besvarelse af spørgsmålet har jeg indhentet følgende bidrag fra Skatteministeriet, hvortil
jeg kan henholde mig.

“Den tidligere regering besluttede som led i aftale om Grøn Vækst at indføre en kvælstofkvoteordning i

forhold til at regulere landbrugets udledning af kvælstof.

Kvoter og afgifter påvirker virksomheders marginale omkostninger ens. Der vil derfor ikke være nogen

forskel i påvirkningen af beskæftigelsen i landdistrikterne om der indføres kvoter eller afgifter. Hverken

kvoter eller afgifter skønnes at øge beskæftigelsen i landdistrikterne”

Med venlig hilsen

Carsten Hansen
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